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بسم الله الرحمن الرحيم
السيرة الذاتية

غزيل بنت سعد بن عبد الله العيسى
أستاذ مساعد، قسم الإدارة العامة، كلية إدارة الإعمال، جامعة الملك سعود.
galaisa@ksu.edu.sa 
المؤهلات العلمية: 
· دكتوراه الفلسفة في الإدارة العامة؛ التخصص الدقيق: إدارة الموارد البشرية. قسم الإدارة العامة، كلية إدارة الإعمال، جامعة الملك سعود (1434هــ).
· ماجستير الإدارة العامة؛ قسم الإدارة العامة، كلية العلوم الإدارية، جامعة الملك سعود.
· بكالوريوس الإدارة العامة؛ قسم الإدارة العامة، كلية العلوم الإدارية، جامعة الملك سعود.
الرسائل العلمية:
· رسالة الدكتوراه: نظام الخدمة المدنية السعودي: دراسة نقدية تطويرية. (1434ه )
· رسالة الماجستير:  المناخ التنظيمي أثره على الرضا الوظيفي: دراسة تطبيقية على عينة من الموظفات الإداريات في الأجهزة الحكومية في مدينة الرياض في المملكة العربية السعودية. (1417ه)
الوظائف الأكاديمية التي تم شغلها: 
· أستاذ مساعد:  قسم الإدارة العامة، كلية إدارة الإعمال، جامعة الملك سعود.
·  محاضر: قسم الإدارة العامة، كلية العلوم الإدارية، جامعة الملك سعود.
· ـمعيد: قسم الإدارة العامة، كلية العلوم الإدارية، جامعة الملك سعود.

الوظائف الإدارية التي تم شغلها:
· عميدة أقسام العلوم الإنسانية 11/11/1436هــ وحتى الآن.
· وكيلة كلية إدارة الأعمال اعتبارا من 11/10/1434هـ  وحتى11/11/1436هـ. 
·  وكيلة عمادة شؤون أعضاء هيئة التدريس والموظفين لشؤون الموظفات    
    ( 19/9/1428هـ وحتى 19/9/1434ه )   
· ـوكيلة قسم الإدارة العامة لمدة سنتين ( ابتداءً من تاريخ 24/4/1426ه ) 
· ـوكيلة قسم الأساليب الكمية للفصل الدراسي الثاني (1419/1420هـ)
· ـوكيلة قسم القانون للفصل الدراسي الأول   (1419/1420هـ)
· ـوكيلة قسم الإدارة العامة لمدة أربع سنوات (24/4/1418هـ وحتى 24/4/1422ه ).

المقررات التي تم تدريسها في قسم الإدارة العامة: 
مرحلة البكالوريوس:
· ـمبادئ الإدارة العامة 
· ـمنهج البحث العلمي 
· إدارة شؤون الموظفين 
· القيادة الإدارية 
· ـنظريات التنظيم 
· ـتطوير المنظمات
· موضوعات متخصصة في الإدارة العامة
· العلاقات العامة في الأجهزة الحكومية
مرحلة الماجستير
· إدارة الموارد البشرية
· الخدمة المدنية والقانون الإداري السعودي
· مشروع التخرج

اللجان التي تم الاشتراك فيها :
· عضو اللجنة الدائمة للابتعاث والتدريب منذ 1435هـــ وحتى الآن.
· عضو اللجنة الدائمة لتمديد خدمات أعضاء هيئة التدريس منذ 1435هـــ وحتى الآن.
· عضو اللجنة الدائمة للترقيات للمراتب العليا في جامعة الملك سعود: 1438هـ.
· عضو لجنة متابعة توصيات المتابعة في المدينة الجامعية للطالبات منذ 1437هــ وحتى الآن.
· عضو المجلس التنسيقي للمدينة الجامعية للطالبات منذ 1434هـ وحتى الآن.
· عضو لجنة تنظيم عملية النقل والتكليف بين وحدات المدينة الجامعية للطالبات1436هــ وحتى الآن.
· عضو اللجنة التنفيذية للخطة الإستراتيجية للمدينة الجامعية للطالبات 1436هــ وحتى الآن.
· عضو اللجنة الرئيسية لجائزة معالي المدير للموظف المثالي (تقدير): 1436هــ
· رئيسة لجنة التخرج في المدينة الجامعية للطالبات، جامعة الملك سعود: 1438هـ
· رئيسة اللجنة الدائمة للنظر في أمور الطالبات الأكاديمية لأقسام العلوم الإنسانية منذ 1436هـ وحتى الآن.
· رئيسة اللجنة الفرعية لجائزة معالي المدير للموظف المثالي (أقسام العلوم الإنسانية) 1436هــ
· رئيسة لجنة المسابقة الوظيفية في جامعة الملك سعود لوظيفة ناسخ (1436هــ)
· عضو لجنة إعادة هيكلة كليات المدينة الجامعية للطالبات (1436هــ)
· عضو لجنة التميز لأفضل عضو هيئة تدريس في كلية إدارة الإعمال للعام الجامعي 1436/1435هــ
· عضو اللجنة الفرعية لجائزة معالي المدير للموظف المثالي (أقسام العلوم الإنسانية) 1435هــ
· عضو اللجنة الدائمة للنظر في أمور الطالبات الأكاديمية لأقسام العلوم الإنسانية 1435هـــ/1436هـ
· رئيسة لجنة حماية الحقوق الطلابية في كلية إدارة الأعمال 1435هـــ/1436هـ
· رئيسة لجنة سير الاختبارات النهائية لكلية إدارة الأعمال 1435هـــ،1436هـ 
· رئيسة لجنة التدريب التعاوتي في كلية إدارة الأعمال 1435هـــ،1436هـ
· عضو لجنة الإشراف المشترك (1435هــ).
· رئيسة لجنة إعادة هيكلة كلية إدارة الأعمال (قسم الطالبات) (1434هــ)
· عضو لجنة إعداد ضوابط جائزة معالي المدير للموظف المثالي/ عمادة شؤون أعضاء هيئة التدريس والموظفين (1434هــ). 
· رئيسة اللجنة الدائمة الفرعية لتظلمات تقييم الأداء الوظيفي (1429هـ: 1434ه).
· عضو لجنة استثناء المعیدات والمحاضرات لإكمال الدراسات العلیا داخل الجامعة (1433ه).
· عضو اللجنة التمهيدية للانتقال للمدينة الجامعية للطالبات (1432هـ).
· عضو المجلس التنسيقي لمركز الدراسات الجامعية للبنات لأقسام الدراسات الإنسانية (1430هـ).
· عضو ـلجنة المسابقة الوظيفية لوظيفة أخصائي اجتماعي، جامعة الملك سعود (1427هـ) 
· عضو ـلجنة أعداد التقرير السنوي لمركز الدراسات الجامعية للبنات (1421هـ).
· عضو ـلجنة المسابقة الوظيفية  لمركز التدريب النسائي في الهيئة الوطنية لحماية البيئة الفطرية و إنمائها ( 1420 هـ ).
· عضو ـلجنة أسبوع الجامعة والمجتمع الثالث ، لجنة يوم المهنة ( 1419هـ ). 
· عضو لجنة المسابقة الوظيفية في جامعة الملك سعود، مركز الدراسات الجامعية للبنات  ( 1419هـ ). 
· عضو ـلجنة أسبوع الجامعة والمجتمع الثاني ( البيئة والمجتمع 1418هـ ) عضو في اللجنة الرئيسية ، وعضو في اللجنة العلمية. 
· عضو ـلجنة أعداد التقرير السنوي لمركز الدراسات الجامعية للبنات لأقسام الدراسات الإنسانية 1418هـ. 
· ـلجنة دراسة أوضاع الطالبات في كلية العلوم الإدارية  ( 1418هـ ).
· ـلجنة مشكلات الطالبات في كلية العلوم الإدارية (1418: 1422ه ).
· ـلجنة مسابقة الطالبة المثالية لكلية العلوم الإدارية (1418: 1422ه ).
· ـلجنة دراسة أوضاع مركز الدراسات الجامعية للبنات لأقسام الدراسات الإنسانية الأكاديمية والإدارية (1418هـ) ـ               
· ـلجان داخل قسم الإدارة العامة :  لجنة أعداد الجداول الدراسية ، لجنة جداول الامتحانات النهائية ، لجنة التنسيق ، لجنة النشاط الثقافي والاجتماعي.

ورش العمل والدورات التدريبية:
· برنامج دعم القيادات الأكاديمية في المدينة الجامعية للطالبات: ورشة عمل وكيلات الكليات المسؤوليات والتوقعات، عمادة تطوير المهارات23/2 /1438هـ  
· دورة تدريبية  كيفية تنفيذ المبادرات والمشاريع الإستراتيجية، عمادة تطوير المهارات، جامعة الملك سعود: 8/8/1436هــ
· دورة تدريبية أساسيات القيادة الأكاديمية، عمادة تطوير المهارات، جامعة الملك سعود: 19/6/1436هـ؛ 8/4/2015م.
· ورش عمل الاعتماد الأكاديمي في كلية إدارة الأعمال، جامعة الملك سعود: 1436هـ. 
· ورشة عمل في إدارة المخاطر: عمادة التطوير، جامعة الملك سعود 9/2/1433هـ .
· [bookmark: _GoBack]ورشة العمل الخاصة بتحليل عوامل القوة والضعف والفرص المتاحة والتحديات (swot) لجامعة الملك سعود 7/3/1429هـ . 

والله وليّ التوفيق
1/ 9/1438 ه
27/8/2017م




Curriculum Vitae

Ghzayel Saad bin Abdullah Al-Eisa
Assistant Professor, Department of Public Administration, College of Business Administration, King Saud University.
galaisa@ksu.edu.sa

Academic Qualifications:
· PhD in public administration; Specialization: Human Resources Management. Department of Public Administration, College of Business Administration, King Saud University.
· Master of Public Administration; Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, King Saud University.
· Bachelor of Public Administration; Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, King Saud University.

Theses:
· Doctoral thesis: Saudi Civil Service System: Developmental Critical Study. (1434 AH)
· Master thesis: organizational climate impact on job satisfaction: A Case Study on a sample of female administrators in government agencies in the city of Riyadh, Saudi Arabia. (1417 AH)

Academic Positions:
· Assistant Professor: Department of Public Administration, College of Business Administration, King Saud University.
· Lecturer: Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, King Saud University.
· Teaching Assistant: Department of Public Administration, College of Administrative Sciences, King Saud University.

THE ADMINISTRATIVE POSITIONS:
· Dean of Human Sciences since 11/11/1436
· Vice Dean of the college of Business Administration since 11/10/1434 AH till 11/11/1436
· Vice Dean of Deanship of faculty and staff Affairs for girls (FROM 19/9/1428 TO 19/9/1434)
· Vice-Chairman of the Department of Public Administration for two years(started from 24/4/1426 AH)
· Vice-Chairman of the Department of Quantitative Analysis for the second semester of the academic year (1419/1420 AH)
· Vice-Chairman of the Department of Law for the first  semester of the academic year (1419/1420 AH)
· Vice-Chairman of the Department of Public Administration for four years (from 24/4/1418 to 24/4/1422 AH)
  
Curricula that have been taught in the Department of Public Administration:
Undergraduate Level:
· Principles of public administration.
· Research Methodology.
· Personnel Management.
· Administrative leadership
· Theories of Organization
· Development of Organizations
· Public relations in government agencies

Master's Level:
· Human Resources Management

Committee participation:
· Member of the permanent Committee for Training and Scholarshipssince (1435AH) till now.
· Member of the permanent Committee for extending the services of the faculty members(since1435 AH) till now
· Member of the Committee of the functional contest (Duplicators jobs) (1436AH)
· Chairperson of the Committee on Protecting Students' Rights at the Faculty of Business Administration (since 11/10/1434 AH till now).
· Member of the Standing Committee for consideration in  academic matters of students (1435AH)
· Chairperson of the Committee conduct of the final tests of the Faculty of Business Administration (SINCE 11/10/1434 AH till now).
· Member of the Committee to propose a unified structure for the colleges of the University City since (11/5/1436)
· Member of the Committee on joint supervision (1435 AH).
· Head of the Permanent Subcommittee on employee complaintsfor performance appraisal (1429: 1434 AH).
· Member of the Committee exception teaching-assistants and lecturers to complete post graduate studies within the university (1433 AH).
· Member of the preliminary committee to move to The Female Student Campus(1432).
· Member of the Coordinating Council of the University center for Humanities Colleges (1430).
· Member of the committee preparing the annual report of the Center of University Studies for Girls (1421).
· Member of the Committee on the job competition for the Women's Training Centre at the National Commission for Wildlife Conservation and Development (1420).
· Member of the committee on the week of university and society the third, the Committee on Career Day (1419)
· Member of the Committee on the job competition at the King Saud University, Center of University Studies for Girls (1419 AH).
· Member of the committee on the week of university and society the second (environment and society 1418 AH) a member of the Main Committee and the Scientific Committee.
· Member of the committee preparing the annual report of the Center of University Studies for Girls 1418 AH.
· Committee on studying the situations of the students in the College of Administrative Sciences (1418 AH).
· Committee on the students’ issues in the College of Administrative Sciences for four years (1418: 1422 AH).
· Committee onthe competition of ideal student of the Faculty of Administrative Sciences for four years (1418: 1422 AH).
· Committee to Study the situation of the Center for University Studies for Girls for academic and administrative departments of Humanities
· Committees in the Department of Public Administration: committee  on preparing the tables of study, Committee on the final exam schedules, Coordination Committee, Committee on Cultural and social activity

Workshops:
· Training course on how to implement the strategic initiatives and projects, Deanship of Skills Development, King Saud University: 08/08/1436 
· Academic Leadership Fundamentals training course, Deanship of Skills Development, King Saud University: 19/6/1436; 8/4/2015.
· Workshops for Academic Accreditation in the College of Business Administration, King Saud University: 1436.
· Workshop to analyze the strengths, weaknesses, opportunities and challenges factors (swot) King Saud University 07/03/1429 AH.
· Workshop in Risk Management: Development Deanship, King Saud University, 02/09/1433 AH.















	
